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Městys Cítoliby

Zeměšská 219, 439 02 Cítoliby
tel.č.: 415 691 134 | e-mail: urad@obec-citoliby.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva městyse Cítoliby

konané dne 13. 3. 2024 v předsálí Dělnického domu Cítoliby, Zeměšská 219, Cítoliby od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na úřadu městyse.

Doba jednání: 15:00-18:40
Přítomno: 14
Omluveni: Petr Novák
Neomluveni: 0
Předsedající: Ing. Zdeněk Vaic
Zapisovatel*: Hana Lebdušková
Ověřovatelé zápisu: Miroslav Šponiar, Vladimír Oliva

*Předsedající v souladu s jednacím řádem městyse určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu

1.1. Zahájení:

Zastupitelstvo  městyse  bylo  svoláno  obvyklým  způsobem  –  to  je  plakátem  na  úřední  desce,  rozhlasem
a osobním doručením pozvánek zastupitelům. Dle prezenční listiny je přítomno 14 členů zastupitelstva, což
je nadpoloviční většina a zastupitelstvo městyse je tedy usnášeníschopné.

Zápis z jednání provede Hana Lebdušková.

Zápis z posledního zasedání zastupitelstva městyse konaného dne 18.12.2023 byl řádně ověřen a připraven
k nahlédnutí na úřadě městyse. Proti zápisu nebyly vzneseny žádné písemné ani ústní připomínky.

Program:
1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu

1.1. Zahájení:
1.2. Volba ověřovatelů
1.3. Schválení programu

2. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby za rok 2023, IČ 00556262
3. Zápis z kontrolního výboru
4. Finanční dar na vydání knihy Musica Antiqua Citolibensis
5. Z Cítolibských letopisů _ financování
6. Rozpočtové opatření RO/2024/001
7. Žádost o dotaci „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji 2024“
8. Souhlas se žádostí o dotaci Program obnovy venkova Ústeckého kraje 2024
9. Česká pošta s.p. _ pobočka Cítoliby
10. Informace o běžících projektech
11. Diskuze
12. Závěr
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1.2. Volba ověřovatelů
blok 1.2-1

Starosta navrhuje Miroslava Šponiara na ověřovatele zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby volí   Miroslava Šponiara ověřovatelem zápisu z 8. veřejného zasedání
zastupitelstva městyse.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Šponiar)

Usnesení č. Z8/1a/2024 bylo schváleno.

blok 1.2-2

Starosta navrhuje Vladimíra Olivu na ověřovatele zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  volí  Vladimíra  Olivu  ověřovatelem  zápisu  z  8.  veřejného  zasedání
zastupitelstva městyse.

Výsledek hlasování:
Pro:  13  (Bernášek,  Gregorová,  Hejlíková,  Hronková,  Jindřich,  Jonáková,  Kacetlová,  Malínek,  Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Oliva)

Usnesení č. Z8/1b/2024 bylo schváleno.

1.3. Schválení programu

1. Zahájení, volba ověřovatelů, schválení programu
1.1. Zahájení:
1.2. Volba ověřovatelů
1.3. Schválení programu
2. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby za rok 2023, IČ 00556262
3. Zápis z kontrolního výboru
4. Finanční dar na vydání knihy Musica Antiqua Citolibensis
5. Z Cítolibských letopisů _ financování
6. Rozpočtové opatření RO/2024/001
7. Žádost o dotaci „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji 2024“
8. Souhlas se žádostí o dotaci Program obnovy venkova Ústeckého kraje 2024
9. Česká pošta s.p. _ pobočka Cítoliby
10. Informace o běžících projektech
11. Diskuze
 12. Závěr

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby schvaluje předložený program jednání 8. zasedání zastupitelstva městyse
Cítoliby.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/2/2024 bylo schváleno.

2. Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby za rok 2023, IČ 00556262
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Starosta předložil zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby za rok 2023, IČ 00556262, které
se konalo v termínu 15.11.2023 - 16.11.2023 a za období od 01.01.2023 do 30.09.2023. Dílčí přezkoumání
vykonala kontrolní skupina: - Žaneta Kropáčová - kontrolor pověřený řízením přezkoumání - Bc. Michaela
Křížková  -  kontrolor  -  Ing.  Hana  Schneiderová  -  kontrolor  Zástupci  územního  samosprávného  celku:  -
Ing. Zdeněk Vaic - starosta - Blanka Hejlíková - správce rozpočtu - Hana Lebdušková - účetní. Starosta městyse
zároveň předkládá zastupitelstvu městyse Cítoliby nápravné opatření, které zpracovala paní Hana Keslová,
Jehož plnění  bylo následně zkontrolováno starostou městyse Cítoliby a Ústeckým krajem při  závěrečném
přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby za rok 2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby bere na vědomí zápis z dílčího přezkoumání hospodaření městyse Cítoliby
a následné nápravné opatření včetně jeho plnění.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Zápis z kontrolního výboru

Starosta  městyse  Cítoliby  předkládá  Zastupitelstvu  městyse  Cítoliby  zápis  z  kontrolního  výboru  městyse
Cítoliby, který se konal dne 23.2.2024 a kontrolovaným obdobím byly zápisy z Rady městyse a ze zasedání
Zastupitelstva  městyse  Cítoliby  za  období  10/2023 až  12/2023.  Kontrola  probíhala  za  účasti  Kontrolního
výboru - paní Miroslava Kacetlová, paní Jitka Gregorová a Ing. Jan Bernášek. Za městys Cítoliby Ing. Zdeněk
Vaic 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby bere na vědomí Zápis z kontrolního výboru ze dne 23.2.2024

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Finanční dar na vydání knihy Musica Antiqua Citolibensis

Rada městyse Cítoliby na svém zasedání dne 7.12.2023 doporučuje Zastupitelstvu městyse Cítoliby schválit
finanční dar ve výši 50.000,-Kč na vydání 2. dílu knihy Musica Antiqua Citolibensis od  autora místního rodáka
pana PhDr. Zdeňka Šestáka. Žádost zaslala paní Mgr. Dagmar Kučerová ředitelka Městské knihovny v Lounech
a předsedkyně spolku Lounští Lounským. Paní ředitelka Mgr. Kučerová informovala, že vydání výtisku bude
financováno z dotace města Loun, z dotace spolku Lounští Lounským a dovolila si požádat i městys Cítoliby.
Rada městyse Cítoliby na základě tohoto doporučuje Zastupitelstvu městyse Cítoliby schválit finanční dar
ve  výši  50.000,-Kč.  z  rozpočtu  městyse  Cítoliby   na  vydání  knihy  Musica  Antiqua  Citolibensis  II.  Paní
zastupitelka Miroslava Kacetlová měla dotaz, zda už je k dispozici návrh smlouvy na příslušný finanční dar a
zda dostaneme k dispozici nějaké výtisky knihy. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  finančním  darem  ve  výši  50.000,-Kč  na  vydání  knihy
Musica Antiqua Citolibensis II spolku Lounští Lounským.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/3/2024 bylo schváleno.

5. Z Cítolibských letopisů _ financování

Na  Zasedání  zastupitelstva  městyse  Cítoliby  ze  dne  26.6.2023  č.  Z5/5/2023  bylo  odsouhlaseno  vydání
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"letopisů" v počtu 300 ks za částku 131 951 Kč.

Starosta městyse Cítoliby předkládá následující návrh financování vydání těchto "letopisů" následovně:

z Bonus účtu KB, na kterém je v současné době 72 tis Kč, použít částku 40.000,-Kč. Zbylých 91.951,-Kč
navrhuje  starosta  městyse  Cítoliby  použití  z  rozpočtu  městyse  Cítoliby  a  to  zejména  z  kladných  úroků
přičtených na účet městyse Cítoliby z "cashpoolingu" ČSOB a.s..  Na účet městyse Cítoliby bylo přičteno
po podepsání smlouvy v druhé polovině října roku 2023 částka 199.845,-Kč. Tyto kladné úroky nám jistě
umožní podpořit - vydat kroniku "Z Cítolibských letopisů" od pana Ing. Veselého. Paní zastupitelka Miroslava
Kacetlová měla dotaz, zda je prověřeno, že se cena oproti loňskému roku nezvýšila. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  financováním  vydání  knihy  Z  Cítolibských  letopisů  dle
předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/4/2024 bylo schváleno.

6. Rozpočtové opatření RO/2024/001

Zastupitelé se seznámili s návrhem ekonomky a správce rozpočtu na schválení RO/2024/01, který zahrnuje
navýšení:

Investiční dotace ve výši 105.600,- (podium, kdy oproti očekávání byla uhrazena až v roce 2024)

Investiční dotace MŠ Zelená střecha ve výši 439.662,32 (oproti očekávání byla uhrazena až v roce 2024)

Z Cítolibských letopisů výdaj 131.951,-Kč

Rozdíl příjmů a výdajů je + 413.311,32

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  schvaluje  rozpočtové  opatření
č. RO/2024/001 zahrnující navýšení celkových příjmů o 545.262,32 -Kč a výdajů o 131.951,- Kč tzn. rozdíl
bude + 413 311,32Kč. Rozpočet městyse po úpravách bude činit  v příjmové části  30.531.102,32 Kč,
ve výdajové části x49.056.947,-Kč a financování ve výši -18.525.844,68 Kč je kryto finančními prostředky
na účtech městyse Cítoliby a plánovaným úvěrem na financování sběrného dvora a Lávka Cítoliby III.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/5/2024 bylo schváleno.

7. Žádost o dotaci „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji 2024“

Rada městyse Cítoliby na svém zasedání dne 14.2.2024 souhlasila s žádostí o dotaci „Podpora přípravy
projektových záměrů v  Ústeckém kraji  2024“.  Jednalo  by  se  o  zpracování  projektu  na  řešení  ulice
Ke Hřišti. Následně starosta městyse Cítoliby podal Žádost, poté ho kontaktoval Ústecký kraj, že je třeba zaslat
i schválení zastupitelstva, hned poté, kdy bude zastupitelstvo zasedat. Proto si dovoluji požádat o schválení
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podání žádosti o dotaci  „Podpora přípravy projektových záměrů v Ústeckém kraji 2024“.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo městyse Cítoliby schvaluje  podání žádosti do Dotačního programu „Podpora přípravy
projektových  záměrů  v  Ústeckém  kraji  2024“.  Název  projektu  "Projektová  dokumentace
rekonstrukce ulice Ke Hřišti"

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/6/2024 bylo schváleno.

8. Souhlas se žádostí o dotaci Program obnovy venkova Ústeckého kraje 2024

Starosta městyse Cítoliby žádá Zastupitelstvo městyse Cítoliby o schválení žádosti o dotaci Program obnovy
venkova Ústeckého kraje 2024. Žádost bude podána na projekt Lávka Cítoliby III. Smysluplnost této žádosti
byla projednána na osobní schůzce pana starosty městyse Cítoliby Zdeňka Vaice s finančním radou Ústeckého
kraje Ing. Růžičkou. Dle schváleného rámce a podmínek může činit dotace na projekt Lávka Cítoliby III až
1 mio Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  souhlasí  s  podáním  žádosti  o  dotaci  z  Programu  obnovy  venkova
Ústeckého kraje 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 (Bernášek, Gregorová, Hejlíková, Hronková, Jindřich, Jonáková, Kacetlová, Malínek, Oliva, Pikl,
Rybáková, Rybka, Šponiar, Vaic) / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. Z8/7/2024 bylo schváleno.

9. Česká pošta s.p. _ pobočka Cítoliby

Starosta městyse Cítoliby seznamuje Zastupitelstvo městyse Cítoliby se závěry jednání s Českou poštou, s.p. -
zastoupenou na jednání panem Markem Papouškem - Key account Manager. Předesílám, že schůzka byla
informativní, Českou poštu ("dále ČP") nám momentálně nikdo neruší, ale je potřeba si říci, že důležité je
slovíčko momentálně. Byla nám nastíněna varianta, možnost otevření si pobočky Česká pošta Partner. ČP
nechce momentálně nic rušit, ani změnu hned, ale v časovém horizontu by rádi slyšeli, zda-li bychom se toho
jako městys zúčastnili, či mají oslovit případné soukromé subjekty, kteří by si případně ČP Partner otevřel (tím
by byla naše pobočka "navíc") Nastíním finanční model, jak by to orientačně vypadalo za současného stavu,
smluvních podmínek:

Fixní  odměna 12.500,-  průměrná měsíční  variabilní  odměna dle  roku 2023 10.000,-.  tzn.  22  tis  až   23
tis měsíčně. Při mzdě s odvody mi to vychází, že obec to bude stát cca 220 tis ročně na mzdě + režie elektrika
topení.

Jak sem uvedl v předešlém textu, není to o tom, že změna by byla hned, ale o tom si říci, zda-li bychom se toho
chtěli v časovém horizontu účastnit.

Na poště můžeme mít další doplňkové služby (Zásilkovna, PPL a jiné, které by třeba mohli pomoci ty náklady
snížit...)

Přiložím dokumenty, až mi pošle pán z České Pošty. Paní Kacetlová podotkla, že by situaci ohledně pošty
neřešila na pracovním zastupitelstvu, ale na zastupitelstvu veřejném, aby se mohli vyjádřit i občané. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  městyse  Cítoliby  bere na vědomí  informaci  a  situaci  probere  detailně  na  pracovním
zastupitelstvu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Informace o běžících projektech

Přesun autobusové zastávky - čeká se na vhodné počasí, poté bude zastávka přesunuta

řešení ulice Boženy Němcové - taktéž se čeká na vhodné počasí

Lávka Cítoliby III - momentálně probíhá stále jednání s ŘSD , kdy došlo ke změnám na základě toho, že se ŘSD
stalo státním podnikem. Jedná se o výpůjčce pozemků pod staveništěm. Vybrán stavebně technický dozor
stavby fa Varia (dělá zejména pro Ústecký kraj). Fa Strabag dělá v současné době na DIO (dopravní značení).
Předpokládaný termín zahájení prací je 1/2 dubna. Financování - na SFDI se schvaluje přesun dotace na rok
2024. Bude podána po jednání s radním kraje Ing. Růžičkou žádost o dotaci do Programu obnovy venkova
2024. Dále probíhá jednání s městem Louny a Ústeckým krajem.

Sběrný dvůr - schváleno na zastupitelstvu Ústeckého kraje přesun dotace do roku 2024. V průběhu března
bude ukončeno výběrové řízení na zhotovitele. Budeme podávat žádost na OPŽP na "zbytek" díla.

MŠ Cítoliby střecha - zkolaudováno na začátku ledna, zažádáno na SčVAK o "zrušení" smlouvy na srážkovou
vodu

MŠ Cítoliby osvětlení - vyměněny zářivky za úsporné zářivky

FVE panely - schváleno připojení do sítě, bude probíhat výběrové řízení na opravu střechy na hasičárně, během
opravy se vypíše výběrové řízení na dodávku FVE panelů

Fara - čekáme na další vývoj - rozhodnutí a smlouva by měla být v 2/2 polovině roku 2024

ZŠ Cítoliby - je plánováno výběrové řízení na  opravu severní stěny - ta co je do ulice

Byla podepsána smlouva o dílo se zhotovitelem (Ekostavby Louny s.r.o.) na Obnovu místní komunikace 11c
(Škroupova ulice) v částce 1.367.300,- Kč. 

 

 

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Diskuze

V rámci diskuze: Pan Bártl  se dotazoval,  zda je možné zřídit  na hřbitově připojení  hadice na vodu, aby
bylo možné čistit hroby wapkou. Pan starosta odpověděl, že v současné době to nelze, jelikož je tam nevhodné
čerpadlo. Dále byl dotaz kolik v současné době obec zaměstnává VPP. Pan starosta odpověděl, že v současné
době máme na dotace od Úřadu práce 2 zaměstnance.
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12. Závěr

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 18.40 hod ukončil zasedání.

Ověřovatelé: Miroslav Šponiar   ............................................................
 

Vladimír Oliva   ............................................................
 
Starosta: Ing. Zdeněk Vaic   ............................................................
 
Místostarosta: Ing. František Rybka   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 14. 3. 2024


